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Z povolených zdrojů

Spáchal senátor ODS Roman Kraus asistovanou
sebevraždu díky své manželce? Co Bůh činí...

skrytapravda.cz/z-domova/2192-spachal-senator-ods-roman-kraus-asistovanou-sebevrazdu-diky-sve-manzelce-
co-buh-cini

Bůh jednal s židovským lidem prostřednictvím proroků. Bůh sleduje,
co lidstvo dělá; odměňuje lidi za dobré skutky a trestá ty zlé. A
senátor za ODS Roman Kraus: "Tak to vám udělám radost, já jsem
včera očkovaný zároveň proti chřipce a covidu. Včera ve 20hod.
Očkovala mě manželka doma, ona je zdravotní sestra.

 Takže když dostanu za 14 dní infarkt a umřu, tak vy řeknete, že to
bylo kvůli očkování. "

Potrestal Bůh Krause za rouhání, byla to eutanasie, či co?

Senátor Kraus dnes před půlnocí zemřel na embolii. Očkovala ho
jeho žena 10.10. ve 20:00 doma a píchla mu obě vakcíny naráz.
Díky jeho rozhovoru s Vlaďkou (MUDr. Vladimíra Beranová
Nezvalová) to víme přesně. Řekl to sám. Netajil se tím. Embolie je
jeden z možných nežádoucích účinků covid vakcíny.
"Takže když dostanu za 14 dní infarkt a umřu, tak vy řeknete, že to
bylo kvůli očkování." Ano, pane senátore, měl jste pravdu. My
řekneme, že to může být očkováním. Váš náhlý skon námi otřásl a je
nám to velmi líto, napsala Angelika Bazalová.
Teda jak pro koho. Pro někoho to byl fanatický zločinec, kterého Bůh
potrestal, že... Viz úvodní foto jako jeho motto, pokud někdo měl jiný
názor. Další člen ODS. Jako Řeporyjec.

 
Zemřel senátor Roman Kraus. 10. října se nechal očkovat proti
covidu a chřipce
V neformálním rozhovoru z 11.10. 2024 s lékařkou Vlaďkou B., která ho vyzvala, aby
se vyjádřil k některým důležitým aspektům očkování (přepis jejího rozhovoru naleznete
zde), řekl senátor Roman Kraus: "Tak to vám udělám radost, já jsem včera očkovaný
zároveň proti chřipce a covidu. Včera ve 20hod. Očkovala mě manželka doma, ona je
zdravotní sestra. Takže když dostanu za 14 dní infarkt a umřu, tak vy řeknete, že to
bylo kvůli očkování."

https://skrytapravda.cz/z-domova/2192-spachal-senator-ods-roman-kraus-asistovanou-sebevrazdu-diky-sve-manzelce-co-buh-cini
https://www.facebook.com/vladkashusou/posts/pfbid0mKiGD5uAFqPwBDqgsMWNDjbASKnGoCxsWoDKagyQiBVxKFGTcfdv3pRdnjkUiv4Yl
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Senátor Kraus zemřel 30.10.2024 na embolii. Očkovala ho jeho žena 10.10. ve 20:00
doma a píchla mu obě vakcíny naráz. Díky jeho rozhovoru to víme přesně. Řekl to
sám. Netajil se tím. Embolie je jeden z možných nežádoucích účinků covid vakcíny.
Jeho úmrtí je mi líto a touto cestou bych chtěla vyjádřit soustrast všem jeho blízkým.

"Takže když dostanu za 14 dní infarkt a umřu, tak vy řeknete, že to bylo kvůli
očkování."

Tato souvislost se nejenže může, ale MUSÍ prošetřit. Předpoklad, že vakcína měla vliv
na skon senátora Krause, je zcela na místě. Už kvůli tomu, aby se to neopakovalo, je
třeba provést všechny kroky, aby se zjistilo, zda včerejší smutná událost s vakcínou
souvisí nebo ne. Pokud chce někdo tvrdit, že souvislost s vakcínou není, pak to musí
pečlivě doložit. Protože výrobce a kontrolní orgány musí vyvrátit, že není. Druhá strana
nemusí dokládat, že je.

Úmrtí po vakcíně je důvodem k zastavení očkování danou šarží, případně k
pozastavení očkování vůbec, do doby než se daný případ vyšetří. Úmrtí nemůže být
očekávaný nežádoucí účinek žádného preventivního zákroku.

Vakcína není houska na krámě. Vakcína je zásah do imunitního systému a ten se musí
dělat promyšleně, individuálně a pouze tam, kde benefity převažují nad riziky. A to
musí pečlivě zvážit lékař, který musí mít k dispozici všechny informace nejen o
zdravotním stavu pacienta, ale o možných nežádoucích účincích. A to zejména u
mRNA vakcín, jejichž možná rizika stále nejsou dostatečně objasněna.

Vakcíny bezesporu zachránily miliony životů, ale to antibiotika taky. To ještě
neznamená, že si je budeme kupovat u pokladny v samoobsluze.
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V odkaze se dočtete, že tan darebák nečetl nic, co nebylo napsáno v
Bruselu s kulatým razítkem, nic, pokud to nebylo z Izraele a
opatřeno kulatým razítkem a my, občané, s jiným názorem jsme pro
toho darebáka byli odpad a smradlavý dezolát hodný opovržení.
Tečka nebyla tečka. A záhadně si notoval S Babišem. Člen ODS.

Co na to dnes říká a hlavně si myslí jeho manželka, která mu tu
dvojtou dávku aplikovala? Nebo jen pokrčí rameny, že to s vakcinací
nemělo nic společného se slovy Simeona: "Co Bůh činí, dobře
činí"?

P.S. Výše popsané můžete nalézt na jeho Facebooku, při jednání v
Senátu a pohrdání lidmi jiného názoru z něj jen teče. Vlastně
doteklo. Máme takového člověka litovat?
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